It is so gratifying to me when a neighbor comes by with an armful of clothes .I would rather have that than a thousand dollars. These are words of an 88-year-old woman; a heroine .she is a woman who places importance on doing for others, even those she never met. The people of Malawi were kind to her son when he was in the Peace Corps, and she has returned the favor many times more.

انني امتن لجار يأتي بمل عنه فراعيه ملابس وأنا افضل ذلك على ألف دولار، هذه هي كلمات المرآة ذات ال ٨٨ عاماً. انها بطلة ؛ انها امرأة تولي الاهتمام للعمل من اجل الاخرين، حتى أولئك الذين لم تقابلهم بتاتاً. شعب ملاوي كانوا لطفاء مع ابنها عندما كان في فيلق السلام، وهي قد ردت الجميل مراراً وتكراراً.

COMPREHENSION QUESTIONS?

أسئلة المناقشة

1-How did Dorothy begin sending packages to Malawi?

1-كيف بدأت دورثى بإرسال الطرود الى ملاوي ؟

- Dorothy had been renting out some of her rooms in her house. A man left a suitcase there and she write him about it. After waiting a year for a reply from him, she opened it and decided that, those clothes could be used by some of the needy people in Malawi.

- كانت دورثي تؤجر بعض الغرف في منزلها عندما ترك رجلً حقيبة هناك وكتبت له بشأنها بعد انتظار رده لسنة كاملة فتحتها وقررت أن هذه الملابس يمكن أن يستفيد منها بعض المحتاجين في ملاوي.

2- What is the greatest number of packages Dorothy has ever sent to Malawi?

٢- ما هو أكبر عدد للطرود التي ارسلتها دورثي الى ملاوي؟
اكبر عدد أرسلته ٧٦ صندوق - اكبر عدد أرسلته ٧٦ صندوق

Comprehension Questions

أسئلة المناقشة

1- What is an out-of-bound violation?

ماهي مخالفات الطرد من الملعب؟

-An out-of-bound violation is when a player's wheelchair touches the boundary lines around the outside of the basketball court.

- مخالفة الطرد من الملعب هي عندما يلمس لاعب كرة السلة الخطوط الحدودية للملعب بمقعده المتحرك.

2-What is a physical advantage violation?

ماهي مخالفة الأفضلية الجسدية؟

is one in which a player rises from his or her chair. هي عندما يرفع أحد اللاعبين جسده اها من على المقعد المتحرك

أسئلة الاختيار من متعدد Multiple Choice Questions

1- When a player's wheelchair touches the boundary lines around the outside of the court, this violation is considered as an
a. Physical advantage violation b. traveling violation c. out-of-bounds violation
2- The opposite of the word <i>Easy</i> is
a.simple b. good <u>c. hard</u> d. tender
3- The meaning of the word <i>Pace</i> is
a. speed b. pass <u>c. step</u> d. peace
4- The most popular indoor sport in the United States is
a.basketball b. football c. wheelchair basketball d. Hockey
5- The opposite of the word <i>heavyweight</i> is
a. heavy b. Small <u>c. lightweight</u> d. extra-weight
6- Wheelchair basketball players depend on their to play.
a. Lower bodies <u>b. Upper bodies'</u> c. heads d. legs

a.burn <u>b. *Cut*</u> c. cheat d. fry

7- The synonym of the word *Humility* is

a. Pride b. *Modesty* c. challenge d. Shame

Read the list of words. Then, *circle* the letter of word that means the *opposite*:

إقرأ قائمة الكلمات التالية وضع دائرة على الكلمات التي تعني عكسها:

1-HUMILITY: تواضع

a-pride b-shame c-fear

2-MURMUR: همس

a-cry b-whisper c-<u>shout</u>

3-DIMINISH: يقلص يقلص

a-soften b-<u>increase</u> يزيد c-distract

4-GRIN: يبتسم

A-**frown** غاضب – متجهم b-smile c-hiss

يتجنب: 5-AVOID

a-connect <u>b-**confront**</u> يواجه c-arrange